China Telecom Global Limited

中國電信國際有限公司

38/F, Everbright Centre, 108 Gloucester Road, Wan Chai,

Hong Kong

Tel: (852) 2877 9777 Fax: (852) 2877 0988

Website: www.chinatelecomglobal.com Email Address: cs@chinatelecomglobal.com

Senior Management

Deng Xiaofeng CEO

Tan Yijun Executive Vice President
Ou Yan Executive Vice President
Xiao Wei Executive Vice President
Ye Lichun Executive Vice President
Han Zhuo Executive Vice President

Business Activities

China Telecommunications Corporation ("China Telecom"), one of the world's largest providers of integrated telecommunication services, keeps pace with the times and it has a long-standing commitment to the development of our global operations and capabilities. In November 2000, China Telecom took the first step to realize that commitment by establishing a representative office in America. Over the next decade and more, China Telecom's international footprint grew rapidly with the establishment of China Telecom (Hong Kong) International Limited, China Telecom Americas Corporation) China Telecom (Europe) and China Telecom (Africa and Middle East) Limited. China Telecom set up subsidiaries in 27 countries and regions, as well as 63 overseas POPs, and owns more than 9T capacities in international connectivity bandwidth and intercontinental capacity. China Telecom also has resources on 33 submarine cables, while participating in the construction of more than 10. With the direct connection with terrestrial cables to more than 10 neighboring countries and regions, China Telecom has primarily forged its global layout of service network and network capacity.

Parent Company

Company Name: China Telecom Corporation Limited

Country: China

香港灣仔告士打道108號光大中心38樓

電話: (852) 2877 9777 傳真: (852) 2877 0988

網址:www.chinatelecomglobal.com 電子郵箱:cs@chinatelecomglobal.com

高層管理人員

鄧小鋒總經理譚亦軍副總經理歐岩副總經理肖煒副總經理葉麗春副總經理韓茁副總經理

業務概況

作為全球最大的電信服務提供者之一,「中國電信集團公司」(下簡稱「中國電信」)緊隨時代步伐,一直著眼於全球運營能力的發展。以2000年11月中國電信美國辦處成立為起點,其後十多年間,中國電信相繼在境外成立司中國電信(香港)國際有限公司和中國電信(美洲中東有限公司,並在全球27個國家和地區設立了分支機構,內內內的點63個,擁有資源,其中參建海纜10餘條,與超過10個接壤的周邊國家和地區有陸纜直聯,服務網日之基本形成。2012年,為滿足日建學網路能力的全球佈局已基本形成。2012年,為滿足日球服務能力,加快海外拓展步伐,中國電信國際有限公司」(下簡稱「國際公司」),總部設於香港。

國際公司充分依託中國內陸資源優勢,輻射亞太,連接全球,逐步成為能夠在全球進行網路部署、服務保障、產品提供的世界級綜合資訊服務提供者。我們將面向國際運營商客戶、跨國企業客戶以及以海外華人為主的公眾客戶,提供適合全球商業需要的個性化、高性價比的綜合通信解決方案和多樣化的電信服務,包括互聯網接入及轉接服務、寬頻服務、統一通信服務、雲計算服務、ICT服務、固定與移動話音業務及增值服務、專業及行業解決方案服務、電信運營諮詢及服務外包業務等。

母公司

公司名稱: 中國電信股份有限公司

國家: 中國